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,ﬂl' DANIEL Jlagm Director of Region 14, AFL-CIO, -
/loon 1025 a outh Dearborn Street, advised as follows:

There are no records of Local 20467 at the AFL-CIO
Regim 14 headquarters in Chicago, and he feels certain that
any 0f the older records of Local 20467, which is now known
as the Waste Material Handlers Union, Local 20467, 72 East
11th S8treet, Chicago, would be maintained by Mrs. GLADYS N,
WALSH, the office secretary. He said Mrs, WALSH has been at
that union for many years and would be the only individual

who would bave any knowledge as to the existence and location
of such records.

(N> FEDERAL BUREAU OF INVEST(
°

Mr, HEALEY stated that he was a trustee of Local
20467 during the time that it was under investigation by the
United States Senate Committee headed by Senator JOHN L,

MC CLELLAN, It is his recollection at that time that he
does not recall ever having seen any union meeting minutes
of Local 20467 during the time when LEON COOK was the
principal official of that union, '

He does not believe that any old records of Local
20467 would be in the possession of the International Union
0f the United Transport Service Employees of America, AFL-
CIO, 444 East 63rd Street, Chicago, with which International
Union Local 20467 became affiliated in about 1961,
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Mr, JOHN LOUIS YANCY, Pield Representative of the
AFL~CIO0, Room 1025 at 608 South Dearborn Street, was re-
interviewved, at which time he advised that the o0ld records

Of Local 20467, which at that time was known as the Scrap
Iron and Junk Handlers Union, are not at the APL-CIO bhead-
quarters and he feels very certain that such records would
Bot be available at the offices of the International Union

Of the United Transport Service Fmployees of America, .
AFL~CIO, 444 East 63rd Street » Chicago, because Local 20467
merely affiliated with that International Union in about
1961, Mr, YANCY identified the Director of Region 14,
A¥L~CIO as DANIEL J, HEALEY with offices adjacent to bis.
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LEWIS s was interviewed at his residené;l
3627 Eastern Avenue and advised as follows:

' -
_:F.‘—LF-S | ll';:font to Cuba

» -|||
-

b September, 1958, and immediately °
went to work at the Tropicana Casino, remaining there as manager
until May, 1960, after which he left and worked at the Capri
Hotel-Casino from May, 1960, to January 2, 1961, as a pitboss.
He stated the Tropicana was Cuban owned and that he did not

know the owner of the Capri, but that he worked under one

w ANGELO DIX(_.'HRIBTO!'ANO (Phonetic). '

.
LT -

In 1959, date unrecalled, he wrote to RUBY and asked
would 1ike to come to Havana for a week. He stated
there was no ulterior motive and that he had been a close

friend of RUBY's gnsh extended this invitation as one would to

& brother. He realized RUBY was working hard with his Dallas
night club and felt that RUBY needed a rest. Because the

cost of plane tickets in Havana could be ‘paid for by pesos

for approximately 1/5 of a cost of a ticket in the United States,
he purchased a round trip ticket for RUBY at his own experse and

mailed it to RUBY in Dallas, after which RUBY boarded & planie and
flew to Havana for a visit.

He arranged for RUBY to stay in a small hotel, about
three blocks from the Nacional Hotel, name unrecalled. RUBY,
during his stay in Havana, would coze out to the Tropicana
where MC WILLIE was working from nine P.M. to two A.M,, and
wait for MC WILLIE to get off duty, after which they would have
& few drinks together. He does not know of any contacts made

by RUBY, if any, and believes that RUBY was sightseeing as
any other tourist during his Cuban stay.

With regard to the relationship between CASTRO
supporters and the Havana gambling community, MC WILLIE
advised that as soon as CASTRO came into power, all Americans
had to leave and that as far as he knows, prior to this time,
there was no understanding between representatives of the
gambling industry and CASTRO's supporters. He recalled
that as soon as CASTRO. took over, the hired help, such as the
waiters, rebelled against casino management and American
ownership was forced out of the gambling business. Prior to

“a . “{ ._ = ',-.' ‘- | ) " : v - - v
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that time there had been only speculation as to the fate of
gambling interests should a change in Government come
about but MC WILLIE kn®w of no arrangements or liaison
between the gambling interests and CABTRO,

MC VILLIE characterizes RUBY as being completely
apolitical and to his knowledge has no connections with
the CASTRO or BATISTA supporters. He never heard RUBY
mention politics or any political connections except on one
occasion in Dallas. MC WILLIE indicated an acquaintance
with Congressman BRUCEXALGER, either a Representative or
Sena{or T¥Sid TEXis, whose wife was a patron of RUBY's night
club. This acqualntance was more social and personal than
political. Other than ALGER, MC WILLIE knows RUBY to be
well acquainted with virtually every officer of the Dallas
Police force and had an arrangement whereby off duty policemen

were hired at RUBY's expense to maintain order in his night
club,

¢ officers stemmed from political

t RUBY had a genuine liking for law
enforcement officers. He also noted that RUBY is not a
gambler and does not know the gambling business, further
indicating to him that RUBY had no motive in vigiting Cubdba
other than for a week of rest and relaxation.

Regarding prisoners of war, MC WILLIE stated \
that he had not been imprisoned nor were any of his

friends; however, he had heard that HARV , who
bhad worked at the Nacional Casino had been imprisoned ]
for a year after CASTRO took control, He has since 5ﬂ&ﬁ_JL

seen HARR in Las Vegas but does not know his present
whereabouts. He stated HARR was arrested after he,
MC WILLIE, left Havana., MC WILLIE recalled that diplomatic
relations between Cyba and the United States were abrogated
on January 3, 1961, the day after MC WILLIE left Cuba and
that HARR had remained in Cuba after MC WILLIE's departure.
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He dees not know why HARR was arrested but exbggssed the
belief that all Americans who bad not heeded a warnin

to leave Havana faced arrest, To bis knowledge, HARR

and RUBY are not acguainted, HC WILLIE stated that hLe
personally left Havana to ‘avoid arrest., He yecslled a
Captain MORGAN whom he had known casually who Lad been .
Wwith CASIRO in the mountsiins and whom he later under-
Stood had been arrested by CASTRO and put before a firing

sguad because he was not completely sympathetic with
CASTR

O's ¢cause, He stated he does not know a PFOBERT ERK

XHdcC ¥EOWN, | - _

st

| MC YILLIE deniea that he bad had any contact
with 4nyon@ concerning sale of jeeps or guns or the.
smuggling of refugees out of Cuba or release of any of
CAS”R0's prisoners., He stated that likewise to his
knquédgej!pBY had taken no action in behalf of such
prisoners,” ” He did recall that RUBY kept a couple o2
old gues at his residenc¢e, although he was not a gun
collector, ' These vere ept for his personal use an
protection against intruders and not for any active
Aggrezgive use to the best of his koovledge, He feoels
certain that RUBY had no contact with any one interested
in the gale of weapons or Jeeps under any circumstances,

' With further regard to the air line ticket
purchaged by MC WILLIE, he stated that as best he can
recall, the peso evaluation of this ticket was about’
$73.%1, and that he had personally absorbed the cost,

He could not be certain whether RUBY repaid him for

this ticket after RUBY reached Havana, again erplaining
that he purchased the ticket at Bavana and majiled it

to RUBY at 1/5 of what it would cost RUBY to buy a
comparable ticket in Dallag. He doeg not recall R#tanding
any other expenses for RUBY in connection with the trip

and vas unable to state vhethéer RUBY had repaid him for
the cost of_the ticket or not,. .

.
-
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NMC WILLIE did not see or hear from RUBY after

MC WILLIE returned to the United States éxcept that in
June, 1961, MC WILLIE, then in Florida, obtained employment
‘&t Lake Tahoe, Nevada, and en route from Miami to Lake
Tahoe stopped in Dallas where he Stayed over night in RUBY's
apariment. He saw RUBY only for about tvo or three hours
on this occasion, during which time RUBY did not express any

itics or any other item of significance,
concersation centering around thelr personal lives and RUBY's

aight c¢lud operation as separated from any political matters,.

Concerning more recent contacts, MC WILLIE stated
he cannot be certain whether he wrote or called RUBY from

Las Vegas to Dallas, Texas, requesting RUBY to obtain a
pistol. He stated he knew RUBY could obtain a weapon in
Dallas, probably more reasonably than
one in Las Vegas and that he had asked
to him, He knows RUBY caused a weapon to be sent to him

A8 he was hotified of a parcel at the post office but that he
did not want to go to the post office and pick it up and

let it return to the dealer vithout ever seeing the weapon
or taking it out of the post office.

RUBY to send a weapon

'- He also believes RUBY called him at the Thunderbird
Hotel-Casino where MC WILLIE is employed regarding some union
trouble RUBY was having in Dallas and requesting MC WILLIE
put him in touch with someone wh ould help him in this
matter. HNC WILLIE contacted

the Riverside Hotel at Reno, Nevada, and believes he may have
called RUBY back from his, M 's, residence advising
RUBY to contact MILLER, He believes RUBY later called
him back) ngt recalling whethesr at the botel or his residence,
advising MC WILLIE that he was going to New York to meet .
with.the AGVA (Amorican Gufld of Variety Artists) president,
He believes that RUBY later sent him a post card from New .

. York stating that he had met the AGVA president and had

ironed out all his troubles, - 3
. .

MC WILLIE could procure

who formerly operated

L i e
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He stated he does not recall ever calling RUBY
from the Thunderbird Hotel because of the complications

©f billing his personal calls through the hotel switche
board and that he definitely did not call from any of the
Thunderbird pay stations. He stated that when he called
RUBY, the call was on his residence phone and that he can
recall no phone calls other than those mentioned above.

' He stated he has had no contact with RUBY since
the assassination of President XENNEDY and could not have
anticipated RUBY's killing of OSWALD. He stated he had had
no contact with RUBY's attorneys but that a reporter ‘had
called him from Dallas regarding the sale of arms and -
Jeeps to CASTRO's interests. He stated that took place
during the RUBY trial and that while he did not relish the
thought of talking to a reporter, he very truthfully replied

to this inquiry that he did not know what the reporter was
talking about.

In summation, MC WILLIE stated that his association
with RUBY was strictly social and personal without any
intertwined business interests or gambling interests, knowing
that RUBY is not a gambler and does not understand the
gambling business. He did not know of any political

interests or activities on RUBY's part nor of any particular . . -

affinity RUBY might have for former President KENNEDY, He
stated he can only assume in retrospect from his knowledge
of RUBY's personality that RUBY felt he would become a
Dational hero by exterminating President KENNEDY's assassin.

4
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On June 9, 1964, Nr. FRN!ROGOS‘Q_E, Supervisor, - .

Commercial Division, Central Telephone Company, Southera
Nevada Division, Las Vegas, Nevada, made available toll
records for the period Beptémbeér 26, 1963 through
December 1, 1963, oa calls made from Las Vegas telephone
numbers 735-4303, 735-4111, 735-9910, 735-9826 and
735-9821. The above telephone company records were made
available in response to a subpoena issued to Mr. ROGOSCH
by the President'’s Commission on the Assassination of
President Kennedy. The subpoena commanded Mr. ROGOSCH to
appear before the above Commission on June 1, 1964, at
9:00 AN in their Commission Room. Mr., ROGOSCH was advised
by letter that satisfactory compliance would be obtained
if he permitted Agents of the Federal Bureau of
Investigation to examin® and copy from said records
information which the Agents felt pertinent. The
following is the result of the review of those records.

Toll tickets from Las Vegas, Nevada, telephone
number 735-4303, subscriber LEWIS J, MC WILLIE, 3627
Eastern Avenue, Las Vegas, from September 26, 1963 through
Decenmber 1. 19630

DATE . TIME T0 - CITY °*"LENGTH CALLER  CALLED ORIGif
AND NUMBER OF CALL
9/27/63 10:32 Reno,Nevada 3N 33¢ Not Not Las Vegas
AM 329-4332 Listed Listed
®/27/63 6:30 Reno,Nevada SM 28 Not Mot Las Vegas
PM 329-4333 Listed Listed ,
10/2/63 4:28 Reno,Nevada 2N 278 McVILLIE %IBBS Las Vegas
PM 329-7171 Wy,
10/3/63 9:15. San Franéfscd” 3X 293  Not Not Las Vegas
PM California Listed Listed
10/13/63 12:00 Reno,Nevada 2XM 308 Not GIBBS Las Vegas

Noon 329-7171 Listed

On___6/9/64 or_las Yegas, Wevada = File ¥ ____LY_{Q_-_!B.______

SAs RICHARD E., RODERNUND
by and DONALD HOLLAN'D DMH: rmb Dote dictoted ___ 8/11/64

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. [t is the properiy of the ™3: and 1s loaned ..
your agency;: it end its contn‘u are not 10 be distribuied outside your agency,

b SOHM™



A

v LV 44-48 :
S

DATE TINE

0 - CITY LENGTH CALLER CALLED ORIGIN
AND NUMBER OF CALL

9:00 Reno,Ne 2N 418 Not D, Las Vegas\
PN 329-7301 Listed X FLANIGAX

- .
9:25 Sunnyvale, SN 318 Not TE ,

~ 10/31/63

11/4/63

- PN %MQL’LL____Q. Listed BOLMES, JR,
6-741 !
11/6/63 10:30 Palo Alto, _13N 528 McWILLIE Mot Las Vegas '’
PN California Listed P
: 326-286 , ,'"‘
11/6/63 10:27 Mepphis, 2M 438 Mot Las Vesag:
PN _,;‘_?n%ps o Listed CA -
| - Birch Leaf
11/10/63 85:09 Palo Alto, OM 218 McWILLIE Mot Las Vegas |
PH California (MACQUILLE) Listed 3
11/21r/63 §5:13 Reno Las Yegas/

,Neyada T7TM 558
‘;35 \

e g

- ®ROTE: On length of Call the X stands for m
stands for seconds,

PN 358~

t;//r
minutes and the 8 -

.

Telephone number 735-4111 4s the house phone of
the Thunderbird Hotel, Las Vegas, Toll records for the
period of September 26, 1963 through December 1, 1963,

were checked for any toll calls from that number to

Dallas, Arlington, Ft. Worth, Texas. Only one such call

was made from this number, The call was made on November 20,

1963, at 12:34 PN to Dallas, Texas, telephone number
821-1109, length on

mingt® and thirty-two gseconds, caller
was not listed, person called was ESIBELL&SALBR
2635 Madair St

etj and the origin o of the call was Las

187
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The toll records for the period September 9,
1963 through December 1, 1963, on Las Vegas telephone
sumbers 735-9910, 735-9826 and 735-9821 were checked
for any calls to the followving numbers: Dallas, Texas,
WH 1-5601, LA 6-6258, R] 7-2362, LA 8-4775%, Rl 1-0298
and Arlington, Texas, telephone numbers CR 5-5352 and
CR 35-4891. The toll records for these numbers during
pertineat period reflected no calls to the above Dallas

and Arlingtoa, Texas, aumbers,

The above three listed Las Vegas telephones
are pay phones located in the Thunderbird Hotel, Las

Vegas, Nevada,

LB
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o GERALDAWEAVER e, Hood Stinec, Dallas P_M
interviewed at his place 0of enployment, the American Produce !
Company, 1120 gouth Central Expressway, Dallas. He stated = .
that he had kxnown RALPH PAUL for approximately five years
through servicing PAUL'’s Bull Pen Drive-In in Arlington,
Texas, with produce and other products, that this was
purely a business acquaintance, and that he had never dbeen
friendly on a social basis with PAUL,

WRAVER said he had no recollection of having been
called by PAUL or anyone else at the Bull Pen Drive-In on
November 22, 1963, but may well have been contacted. He said
it is not unusual for PAUL or some other employee of the Bull
Pen Drive-In to call him at home in the late afternoon or
evening, after he has left his place of employment, to ask
that french fried potatoes, produce, breaded shrimp, Or some
other article handled by WEAVER be delivered to the Bull Pen
Drive-In the first thing on the following morning. He stated
that in all probability, this was the reason for the call from
the Bull Pen Drive-In to his home on November 22, 1963.

WEAVER said he had heard, through a source not now
recalled, that PAUL was associated with JACK RUBY in some
business enterprise. He had heard this following the shooting

0of LEE HARVEY OSWALD by JACK RUBY.

WEAVER said he is not acquainted with and has never
met, to the best of his knowledge, JACK RUBY, LEE BARVEY |
OSWALD, GEORGE SENATOR, EVA GRANT, BRECK WALL, or JOE PETERSON.

., 6/8/64  _ Dallas, Texas DL 44-1639

W. JaMeEs woon/ds 189 6/9/64

by Speciel A”M Date dictated
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+
< _ummzfs/w 8903 W '6.chall St ent. Tallas,[ ac vilo f

that in November 1963, she was iiving with a daughter at that
address, but that a telephone was listed in her name at 8833
Beckley, Dallas, the phone number being CA 4-2829, where -

another daughter and a son-in-law, WANDA gnd DONALDYHELMICK, .
were residing. 8he said that in Movember 1963, WANDA was |

working as a car hop at the Bull Pen Drive-In in Arlington,
Texas, and that Mrs. SWEAT often stayed with WANDA's Dbaby

daughter during tho daytimo \men_ WANDA was working. /o )Y = re o
441‘ , F LLHA.: 1"’1“'- A (sl -~

Mrs. sm'r said her daughtor WANDA had mentioned

that RALPH PAUL was the owner of the Bull Pen Drive-In, and
that PAUL was acquainted with JACK RUBY. Mrs. SWEAT had no

present recollection of any telephone call made to her at
8833 Beckley, Dallas, on November 22, 1963, but she may have

been called on that date by her daughter, WANDA, inquiring
about her baby.

Mrs. SWEAT said she d4id not know RALPH PAUL, JACK

RUBY, GEORGE SENATOR, EVA GRANT, LEBE HARVEY OSWALD, BRECK
WALL or JOE PETERSON, and to the best 0of her knowledge had

never met or had any contact with any of them.

L

on _6/9/64 __,, Dallas, Texas - File #
190

wﬂ_____ Date dictated

DL 44-1639

6/9/64

by Special Agent
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d |
7  WANDA HELMICK, now r:siding at 902 Bagley Street,

Dallas, was interviewed at 2639 Rock Island Road, Irving,
Texas, vhere she is operating a gasoline station. She said
she was working at the Bull Pen Drive-In in Arlington,

Texas, for about three weeks prior to November 22, 1963,
and believes she was also working there on that day. 8he

said she was working a day shift there as a car hop, and it
18 her recollection she made a telephone call from there to
her husband at their residence, 6833 Beckley, Dallas, in the
late afternoon of Hovember 22, 1963, awakening him and asking
that he come and pick her up when she got off work, which he
daid.

Mrs. HELMICK said that at about this time her baby
got sick, and, following this, she herself got sick, and she
was off work from the Bull Pen Drive-In for several days,
after which she returned to work for about a week. She said
she could recall only having made one call to her home from
the Bull Pen and does not remember being called at home by
anyone at the Bull Pen Restaurant during the period of her
employment there. She said that during this period she had
had occasion to call the Bull Pen on eight or nine occasions
to tell them she was unable to come to work £or one reason Or

other.

Mrs. HELMICK said RALPH PAUL was her boss at the
Bull Pen Drive-In and she found out on the day JACK RUBY shot
LEE HARVEY OSWALD, from PAUL himself, that he, PAUL, was in -
partnership with RUBY in some business enterprise. 5he reo-
membered being at the drive-in the evening before RUBY shot
OSWALD and hearing one part of a telephone conversation be~
tween RUBY and PAUL, the latter being at the drive-in that
evening. RUBY apparently told PAUL that he had a date that
evening, and also mentioned something about having a gun.
PAUL asked RUBY on the telephone if RUBY had "gone crazy.”
It was Mrs. HELMICK's recollection that right after the
i xilling of OSWALD, PAUL had gone into Dallas to hire an
" attorney for RUBY and 4id not return to work that night.

il -
-q-r-h FE.:"I' . {* -
. 1 N )

!:‘.n _6/9/64 o Irving, Texas DL 44-1639

File F
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with, to the best of her recollection, JACK RUBY, LEE HARVEY

OSWALD, GEORGE S8ENATOR, EVA GRANT, BRECK WALL, or JOE PETERSON,
ard that her acquaintance with RALPH PAUL was limited to an
employer-employee relaticnship.

Mrs. HEILMICK said she had never met or had any contact |

-*r;’_q"q
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. Dere _6/11/64 -
X 1
- ‘ Mrs. JESSE/ACALDWI Auditor's Office, Adolphus Hotel, . |
Dallas, advised JACK RUBY, RALPH PAUL, and GEORGE SENATOR

were not registered at the Adolphus Hotel during November, 1963.
BRECK WALL and JOE PETERSON were registered in rooms No. 1980 and
No. 1981 and made the following calls:

DATE PERSON PLACING CALL ER CALLED
November 22, 1963 PETERSON, from room 1980 EMerson 1-4534

November 23, 1963 PETERSON, from room 1980 Riverside 2-6811

Bovember 23, 1963 BRECK WALL, from Riverside 8-4361
' room 1980

November 23, 1963 BRECK WALL, from RIverside 8-1434
' room 1980 . _

Curl. CALDWBLJDldviud the hotel does not keep any record
of incoming calls and that on all local calls originating from the
hotel the time of the call and length of the call are not recorded.

WALL and PETERSON occupied room No. 1703 from December 31,
1962, to February 15, 1963; room No. 1809-10 on February 15, 1963;
room Mo. 1719 on April 17, 1963. They occupied rooms 1980-81
continuously from September 22, 1963, to January &, 1964.

1 o T
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- & Records of Southwestern Bell Telephone Company, _-f
Dallas, reflect the following were subscribers to telephones -
indicated as of the dates shown;

-
November 22, 1963, EM 1-4534 - L, A! RIPPE,

4237 Bouthwutern Boulevard D ail ar

November 23, 1903, RI 2-6811 - KRLD-Radio
gtation

November 23, 1963, RI 8-4361 _Mﬂ_m

attorney, 1317 Davie Building () ila7 (-,

-

RI 8~-1434 is not a working number. There are four
telephones in the City of Dallas having prefix RI 8 in the
1400 series, as followss

RI 8-1441 - Tecon Corporation

RI 8~145]1 - Horne-wWilliams, automobilu

RI 8-1414 - Dallas Times-Herald newspaper

RI 8~-147]1 - Baker Hotel

A subpoena duces tecum for production of records in
connection with the above information should be directed to

R. A. BURROW, Chief Special Agent, S8outhwestern Bell Telephone
Company, Dallas,

Tow

" iyl ~

on 6/10/64 __, Dallas, Texas —— File § DL 44-1639

6/11/64
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. - Mr. H. Hx ANDERSON Hanaging Director for the Adolphus o
Hotel, Dallas, advised That on November 22, 1963, shortly after the

au.aaoination of President KENNEDY he telephonically contacted :
BRECK WALL and JOE PETERSON who were residing in the hotel and

told them the Century Room would be closed on Friday and Saturday
nights. JOE PETERSON and BRECK WALL were producers and starred in
the show "Bottoms Up"” and had a contract with the hotel for shows
from April 20, 1963, to August 3, 1963, and from September 28, 1963,
to January 4, 1964. Mxr. ANDERSON advised the Century Room is never

open on Sunday nights.

Mr. ANDERSON advised he did not have any contact with
JACK RUBY, RALPH PAUL, GEORGE SENATOR, or EVA GRANT from Noverrbor 22

to Hovember 24, 1963.
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. CHRIMLSON, owner and operator of the Kings Club and
the Burgundy Room, Adolphus Hotel, advised the Burgundy Room
located on the lobby floor and the Kings Club located on the
sixth floor of the Adolphus Hotel are owned and operated by him.
Neither of the clubs opens until moon. ELSON advised that
{mmediately after the assassination of President KENNEDY on

November 22, 1963, he contacted the manager of the Adolphus Hotel
and found that the Century Room would not open on November 22 and 23,
1963, and he immediately contacted all of his employees who work
in the Burgundy Room and Kings Club and advised them that neither
would be opened until Monday, November 25, 1963. ELSON advised
that on November 28, 1963, GEORGE SENATOR contacted him personally
at the Kings Club and stated he had a complaint to make against
the piano player in the Burgundy Room. On the evening of -
November 28, 1963, the piano player allegedly made & remark about = .
JACK RUBY and ELSON contacted all employees and it was determined
that none of the employees had seen JACK RUBY, RALFH PAUL, GEORGE
SENATOR, or EVA GRANT from November 22 to November 28, 1963. The

employees of the Burgundy Room advised they were reading the
headlines of & newspaper regarding JACK RUBY and this was the basis

for the complaint by GEORGE SENATOR.
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¥ WILLIAM T /I DOWNEY, 1424 P2 )3llas, Texas, " :
advised at on the dwy of President XEXNKRLDY's nnuInation, T

he arrived dback in Dallas from a two-week road trip in con-
" pection with his work. On that morning, November 22, 1963,

he parked his automobile near the Terminal Annex of the Post
Office to transact some business there. Because the Presi-~
dential parade route was going to pass near the Post Office,
DOWNEY went to the corner of Houston and Main Streets, about
one block south of the Texas 8chool Book Depository Building, !
wvhere he wvatched the Presidential car drive by. S8hortly after
the car had passed the corner on vhich he stood, DOWNEY heard
one Oor more explosions, vhich he thought were firecrackers.
Suddenly the crowd started surging in the direction of the
gchool Depository, and he saw the Presidential automobile
drive awvay from the corner of Houston and Elm Streets in a
hurry, at about the time he heard someone in the crowd say
the President had been shot. He stayed in the area for about
an hour, and then left. DOWNEY said he d4id not see GEORGE
SENATOR that day.

On Saturday, November 23, 1963, DOWNEY was at home
all day, going out only in the evening for a brief period to
take his wife, from wvhom he is now divorced, to dinner. BHe
advised he did not see SENATOR that day.

On Sunday morning, November 24, 1963, GEORGE SENATOR
called DOWNEY by phone at his home, about thirty to forty-five
minutes before the shooting of OSWALD by JACK RUBY. SENATOR
said he was calling from his apartment, that he was alone
there, and he asked if he could come to DOWNEY's house and
cook breakfast for DOWNEY and his wife. DOWNEY said that he
and his wife had just arisen and he asked SENATOR not to come. g
' SENATOR either told him then that he would go for breakfast at e
the Ratwell Cafe or the Waffle S8hop at Bryan and Fitzhugh

Streets in Dallas, or else he told him later that day that he
had gone to one of those places for breakfast.
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From thirty to forty-five minutes after SENATOR's
call, DOWNEY heard a radio announcement that OSWALD had deen
shot by JACK RUBY, and, knowing that SEXATOR and RUBY lived
togethexr, DOWNEY then attempted to reach SENATOR by telephone
at the residence of attorney JIM MARTIN, vhere SENATOR had
mentioned he had been staying.

Mrs. MARTIN told DOWNEY that SENATOR and JIM MARTIN
had left the house to go to the Police Department, to volunteer
to answer any questions SENATOR might be able ¢to answer about
RUBY. DOWNEY said he then called a mutual friend of his ard
SENATOR 's, MIKE BARCLAY, an attorney. BARCLAY told him that
SENATOR had nothing to worry adbout if he were not involved in
the shooting, had done the right thing by going to the palice,
and there was nothing either BARCILAY or DOWNEY could de for
SENATOR at that point.

DOWNEY said he stayed home all day November 24, 1963,
and watched television. Sometime around 6:00 or 7300 P.M., he
received a telephone call f£rom GEORGE SENATOR asking DOWNEY teo
meet SENATOR and MIKE BARCLAY at Dee's Lounge, a bar located
at 3220 North Pitzhugh, Dallas. DOWNEY said he assumed SENATOR
suggested this place because both of them had been there before
- apd were familiar with the place. DOWNEY also recalled that the
Burgundy Room Of the Hotel Adolphus, wvhere he and SENATOR fre-
quently saw each other, was closed down after the assassination
of the President, from FPriday through sunday, not re-opening
until Monday evening, November 25, 1963.

.."Around 7:00 P.M. on November 24, 1963, in response to
SENATOR's telephone call, DOWNEY went to Dee's Lounge, where hs
met SENATOR and MIKE BARCLAY. SENATOR was completely sober at
the time, and apparently wanted to get together with him merely
te talk adbout the interrogation he had undergone that day at
police headquarters. He mentioned some of the questions he had
been asked and told of his answers. He was naturally concerned

about JACK RUBY, his roommate, and seemed completely surprised

at RUBY's actions.
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They stayed at Dee's Loung perhaps forty-five minutes,
having adbout one drink during this period, after vhich DOWHRY
drove SENATOR to downtown Dallas, vhere the latter got into his
Volkswagen truck, presumadbly to drive home.

DOWNEY recalls that BENATOR seemed very reluctant te
retura to the apartment he and RUBY shared, fearing some action
might be taken against him by people angered at the shooting of
OSWALD by JACK RUBY. He said that sometime during the following
week, exact days not recalled, SENATOR stayed overnight at

DOWEEY 's apartment because 0f his reluctance to stay at his own
pPlace.

DOWNEY said he has known GRORGE SENATOR for four or

five years and originally got acquainted with him through the

fact that both were then engaged in the sale of women's sports
WeAar.

’

DOWNEY said he was acquainted with JACK RUBY, but had
not seen him for a long time before the assassination, and 4id
not see him in the period following the assassination.

He said GEORGE SENATOR had never discussed with him

the incident concerning RUBY's having taken SENATOR at niqht
to look at an "Impeach Earl Warren® sign. oy

He said he does not know RALPE PAUL, may have met him
at some time, but has no recollection of having done 80.

DOWNEY said he does not know BRECK WALL or JOE
PETERSON, and never knew LEE HARVEY OSWALD,
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advised that on November 22, 1963, he had been a
County Court House prior to the time the late President
KENNEDY was due to parade in that vicinity, that he had

left the Court House to watch the procession, and 4id watch
the Presidential procession pass the corner of Main and
Bouston Streets, adout one block south of the Texas School
Book Depository, scene 0f the assassination. Shortly after
the car bearing the President passed the place where BARCLIAY
was standing, BARCLAY turned to re-enter the Court House, at
vhich time he heard one or more loud reports wvhich he identi-~
fied in his own mind as rifle shots. He turned and the crowd
seemed to be surging toward the Depository area. He 4id not
see the Presidential automobile at that time, and it
apparently left the area immediately. He stayed in that area .
for about one hour, then returned to his office. EHe does not
remember having seen GEORGE SENATOR or JACK RUBY on No-

vember 22, 1963.

2 MALCOLM BARCLAY, commonly known as MIKE '
BARCIAY, Davis Building, 1309 Main Btreet, Dallas, Texas 3

Py

BARCLAY said he had known GEORGE SENATOR for about
one and one-half years, and believes he met SENATOR through
‘attorney JIM MARTIN, a long-time friend and business associate.
He never knew just what SENATOR did for a living, but does re-
member that at one time he had a Volkswagen truck and was doing
some kind of selling from this truck. BARCLAY said he used to
frequently visit the Burgundy Room at the Adolphus Hotel after

work, for a beer or two, perhaps two or three times a week,
and frequently saw GEORGE SENATOR at that place.

BARCLAY said he had known JACK RUBY for many years
and believes that either he or GEORGE SENATOR had mentioned
at one time that they were roommates.

méLAY said he has no recollection ;&ntsoever of

having seen GEORGE SENATOR on Saturday, November 23, 1963.
BARCLAY said he remembers purposely avoiding going to City Hall
or the Court House on that date because of the confusion he

- ""..-.
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thought would probadbly exist there.

On Ssunday morning, November 24, 1963, his mother called
him and told him LEE BARVEY OSWALD had been shot. HEe turned on
his television set and saw a replay of the shooting. HKe re-
menbers that he stayed at home wvirtually all that day. Ne said
he remembers BILL DOWEEY having called him by telephone that"
day, worrying about GEORGE SENATOR, wvhom DOWNEY had helped out
from time to time when S8RNATOR was "down on his luck.” It is
BARCILAY's recollection that he told DOWNEY not toe worry, that
there was no reason to delieve SEMNATOR was involved in either
the assassination of the President or the shooting of LEE HARVEY
OSWALD, . |

To the best of BARCIAY's current recollection, some~-
time in the late afternoon or early evening of Sunday, No-
vember 24, 1963, he left home and went downtown, to either his
office or to the Court House. It is his further recollection
that after he transacted vhatever business he had to transact,
vhich may have involved a burglar then confined to jail, vhom
he was defending, he went to the EBatwell Cafe for a cup of
coffee. There, he saw GEORGE SENATOR.,

He told SENATOR that his friend, BILL DOWNEY, had
been calling inquiring adbout him, and was worried about him.
During the course of his conversation he got the feeling,
probably expressed by SENATOR, that the latter was afraid to
return to the apartment he shared with RUBY, because he was
afraid some action might be taken against him by persons angered
at the OSWALD shooting by RUBY. He believes that GEORGE SENATOR
had called BILL DOWNEY from the Eatwell Cafe, and the three of
them arranged to meet at Dee's Lounge, 3220 North Fritzhugh,
Dallas. He and SENMATOR proceeded to Dee's in BARCLAY's auto-
mobile, wvhere they did meet DOWNEY. They talked generally
about the assassination and of RUBY's shooting of O8WALD, Ke
remenbers that SENATOR was sober, and that he seemed somevhat
pleased at the spotlight wvhich had been focused on him as a
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result of his acquaintance with RUBY, BARCIAY got the impressiom
that SENATOR was & man to vhom nothing important had ever
happened, & man who had never been held in particularly high
esteem Dy anyone. SENATOR talked at this time adout how nice
everyone had been to him during the day, and of the gquestions

which had been asked him by the police and acquaintances.

sometime during his cenversation with SENATOR, although
he cannot remember whether it was on this or some ether occasion,
SENATOR told BARCLAY that he and JACK RUBY were concerned adbout a

full-page advertisement in the *Dallas Morning News® which they
considered defamatory to President KENNEDY, BARCLAY is certain

that SENATOR never mentioned having gone with RUBY to look at an
*Impeach Barl Warren" sign, because he remembers being surprised

at this wvhen he read about it in the newspapers sometime after
the assassination and the killing of OSWALD.

It is BARCLAY's recollection that they were at Dee'’s
only a short time, after which he, BARCLAY, went on home, and
BILL DOWNEY was to drive BENATOR back downtown to get his

Volkswvagen.

BARCLAY said he does not remember having seen JACK
RUBY during the period November 22 through 24, 1963. He said
that on the night of November 23, 1963, he, BARCLAY, was at

the Court House in Dallas to see a dburglar he was defending,
and it is entirely possible he saw RUBY that night, but he has

no specific recollection of having done 80.

BARCLAY said he does not know RALPE PAUL but had heard
in that past that he was JACK RUBY's "angel.” BARCLAY said he
never knew BRECK WALL or JOE PETERSON.

BARCLAY said he used to share a law office with JIN

MARTIN and they have been close friends for years. He said he
418 certain he did not meet at the Eatwell cafe in Dallag with

GRORGE SENATOR, JIM MARTIN and EVA GRANT during the few days

i
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following the shooting of OSWALD. HNe recalled that some months .
2890, EVA GRANT, whom he had not met befere, called his office
and told him she was sending a friend who had deen arrested for
automobile theft, to see BARCLAY. This friend thereafter called
at BARCLAY's office, BARCLAY offered to represent him 4f he
could raise the fee, but this individual never returned.
Shortly thereafter, EVA GRART called BARCIAY on the telephone
and gave him a severe tongue-lashing because he had not repre-
sented her friend for nothing.

For that reason, BARCLAY feels certain he would
remenber any meeting he might have had vhich would have in-
cluded EVA GRANT. He said that during the pertinent period,
MARTIN had an office in the same building as BARCLAY, and that
they had coffee together at the Eatwell almost every morning.
He also said that GEORGE SENATOR was in MARTIN's office almost
every day during this time, and it is entirely possible the
three of them drank coffee together at the Eatwell on No-
verber 25, 1963, but he has no specific recollection of this
particular incident. He feels certain that under the circum-
stances, he did discuss the RUBY case with both MARTIN and
SENATOR during this time. However, he said that by this time,
sOome ten attorneys had been mentioned publicly as prospective

attorneys for JACK RUBY, that he had no interest vhatsoever in
getting involved in something that was dbecoming such & "hassle,”

and that he was never approached to act as RUBY's attorney.-

He said he recalls that after the shooting of OSWALD,
SENATOR did indicate a normal anxiety about JACK RUBY, with vhom
he had shared an apartment, but that his greatest concern im-
mediately following the shooting had been hig fear for himself
and the possibility that someone might take some violent action
against him because of his association with RUBY.
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’“W Manager, Palomino wtewﬂ% -
Worth Avenue, advised she was manager o motel. Mrs. MIDDLETOR
made a search! of her records and could mnot locate a registration
card for BILL'DeMAR or WILLIAM D./CROWE, however, she did locate =~ -
a receipt whigh reflected BILL DeMAR paid a week's room rent on ~——

November 18, 1963, which was the last payment made by DeMAR. This
would indica t:hal:r DeMAR left the motel on November 24, 1963.

/

Mrs. MIDDLETON advised ;:hero are no telephones in the
rooms at her motel and that tenants are mot allowed to make calls

from her telephone in her office which is RI 2-2594. Mrs. MIDDLETON
advised there is one pay telephone available to the tenants which -

is RI 1-0298., Mrs. MIDDLETON advised she recalled DeMAR having - .
stayed at the Palomino Motel on several occasions prior to November 18,
1963, to November 24, 1963.

'. > e
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+{Mre., PAULINE W&Wzﬂ_&m..oaka-htzunzz 1
fors Morth Avenue| advised she could ate no registratiop card
BILLADéMAR, also § William DX Crowe, having stayed at the L#D2 ¥~ K
motel, (Mrs, CHURCHILL/advised she recalled BILL DeMAR arriving at™ - -

her motel on the afternoon of November 24, 1963. DeMAR was assigned —r=
cabin Ko. 8 and approximately 15 minutes after DeMAR had gone to his *_-"""""
cabin he_rushed into the motel office and stated ''Oswald has been /)" ' f s C
shot." (Mrs. CHURCHILL /turned on her television set and she state

it could have been only a few minutes after OSWALD was shot due to
the confusion being shown on the television. DeMAR i{mmediately
returned to cabin No. 8 and placed a long distance call to CGR 6-7760,
Evansville, Indiana, and talked three minutes. The following are
additional calls made on November 24, 1963: o .

.—'T'i

e _ s PR ! -y 1{1 |

Call to RI 7-2362 (did not amswer). . . . -

Lol r, 0 grpe. 4
Call to RI 2-3447.

A long distance callly no number 1listed, which would
indicate either a collect call or did not answer.

A long distance call to CR 5-4891 for one minute;
no city listed; 25 cent cost.

Iwo calls to RI 8-9711.

Call to RI 8-3324 (Lawyer).

A long distance call to Evansville, Indiana, but did not
talk. BNo number listed.

Two long distance calls, number and city not 1listed,
- which would indicate collect calls or did not talk.

):urs. CHURCHILL kdvised due to the loss of the registration
card she could not recdll how long DeMAR rented a cabin from the
motel but did recall DeMAR moved from cabin No. 8 to cabin No, 1? and ..

o 6/12/64
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left shortly before Christmas and did not ‘return to the motel. Mrs.
(CHURCHILL /advised there were no pay telephone stations in the vici.uir.y

of the S$hady Oaks lbtol.
The telephone number for the Shady Oaks Motel is RI 7-0065.
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-! Records of Southwestern Bell Telephone Compeny,
" Dallas, Texas, disclose the following toll charges from |
Shady Oaks Motel, RI 7-0065, 1512 Fort Worth Avenue, Dallas,
identifiadble with BILL DeM\R:
DATE PIACED DURATION PIACRD PIACERD NUMBER AND
3 ) . 'Y CALIED
11/24/63 11:32 AM 3 min, BILL DeMAR, - Evansville,
..0 a © Indilnl, ‘76‘-
7760
11/24/683 6342 PM 356 sec, . ® o= Arlingtonm,
| Texas, CR S~
4891
11/25/68 5:40 PN s . - St. Louis, Mo.
' 231-7766
1]/25/63 6:03 PX 3 min, 32 L. (?) DeMAR, - Evansville,
86C., Rm, 8 Ind’..u‘ 423~
7245
11/26/63 11349 AM 4 min, 8t. Louis, Mo,
S6C, = 231-7766
11/29/63 7514 PM 2 min. 20 °© = Hollywood,
86C, Cllif.. HO
3-9047 |
12/3/63 5:48 PX 7 min, 24 BILL DeMAR, o 8t. Louis, Mo,

L 4

Rm, 10

86C,

231-7766

Subpoena duces tecum for production of these records should
be directed to R, A, BURROW, Chief Special Agent, Southwestarn Bell

Telephone Company,.

"#‘-i - '.*H _‘:
- . . » e
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Dallas, Texas
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Investigation has estadblished subscridbers to telephone "
numbers called by WILLIAM D, CROWE, also known as Bill DeMar,
from 8hady Osks Motel, Dallas, Texas, in November - December,

1963, were 88 follows;

2n1-7766, one X
8t. Louls, Mo. eatrical Agency

8187 611ye BLa. 8% Jouin, e
HO 3-9047, Stage Loan Co. L
Hollywood, Calif. 1223 vine, 108 Angeles, .| i)

Owner, B. a,jwnmi

L

CR 5-489], Bull Pen Drive-In

Arlington, Texas Abrams, Arlington
(RALPH PAUL)

476-7760, DAVID HOY, 1400 Adams,

Evansville, Ind, Ave., Bvansville

WILLIAM D, CROWER
824 W. Idlewild Dr.

BEvansville

‘23-7245‘ .
Evansville, Ind.
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Investigation has estadlished Dallas, Texas, telephone
numbers reported to have been called by DAVID HOY, Evansville,
Indiana, were listed to subsoribers as £ollows as of November,

1963; .

RX 7-0065, Shady Oaks Notel, 1512 Port Worth Avenue

R 8-9711, Dallas City Eall
DY 8-6350, XBOX Radio Station (Unlisted)
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An article appeared in the November 26, 1963, issue
-~ 0f the "Dallas Morning News,” newspaper 0f general circulation,
u}d by FFLE captioned "JMemory Expert Interests Agents® with
& subtitle "Saw Oswald In Club.” .

The arficlo is concerned with tiu allegation of BILL

CROWE, wvhose stage name is BILL DE MAR, t0o the effect that he
had seen OSWALD in the Carousel Cludb at least once "eight or
nine nights” before the assassination of President KENNEDY.

The article goes on to explain that CROWE selects
persons in the audience at random to participate in his "memory
act® and that he had stated OSWALD, he was sure, had partici-

pated in such an act.

The article goes on to relate that CROWE had telephoned
his home town, Evansville, Indiana, after OSWALD's arrest to tell
& long-time friend, a radio newsman, that OSWALD had taken part
in his act. DAVID BOY, News Director, Station WIKY, Evansville,

is identified as the person called by CROWE,

HOY is quoted as stating that Federal Bureau of In-
vestigation Agents immediately told CROWE to check out of his
hotel in Dallas and go into hiding, that CROWE went into hiding
50 effectively that when the Secret Service wanted to quiz CROWE,
they had to telephone Evansville and talk to HOY. HOY reportedly
stated on first contact with Secret Service he did not know
CROWE's whereabouts, but would inform them the next time CROWE
called. It was reported CROWE called HOY on Monday, November 25,
1963, and later contacted Federal Agents in Dallas.

The remainder of the article is concerned with the
dolcription of CROWE's "memory act” and his acquaintance with
RUB!. -

“_

Special Agents of the Federal Bureau of Investigation

did not instruct or even advise CROWE to "go into hiding” and,
accordingly, the allegation that such was the case appears to be

a fabrication of either CROWE or HOY.
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David H,”—_L AL
| DAVID mg% _P_IEY, age 33, married, stated that
his wife, , an 8 three children reside at
1400 AdmamMs Avenue, Evansville ana, He stated that
8 18 hls permanent address an at he 1s presently
employed in the entertainment field doing a'mind reading
act” at Paul's Mall, 733 Boylston Street, Boston, Jﬂa_s_e_-_
achus He stated that he arrived in Boston, June 1],
“&nd éll leave on the 16th for New York City. He stated
that he never knew JACK L. or L iIVEY OSWALD, and
that the only time he was in jexas _was September or October

of 1963 in connection with the Texas Association of

Magiclans and he was at Fort Worth, Texas and later at
Dallas,

{
'
i
i
}
'

HOY stated that he can recall making a prediction
at this time that the city of Dallas would soon make some
news, He stated he was merely referring to a controversy
regarding an airport then going on between Dallas and

Fort Worth, He stated that he has kxnown WILLIAM CROWE
also lmown as BILLY DEMAR, who is presently in the
entertainment field doing a "ventriloquist act.” He has
known DEMAR since they attended high school at Evansville,
Indiana and has been in touch with him off and on through-
out the years, HOY stated that DEMAR, to his knowledge
has been married and divorced, but his parents are still
living in Evansville,

HOY stated that he 18 a graduate of Bob Jones *
Unlversity, Greenville, North Carolina, and that he o

studied for the Baptist mInls ry. stated that in {
1963, he was news director for WIKY which 18 an AM and ' ,
FM station in Evansville, Indiana, He was also engaged
as a "stringer" for the Assoclated Press which means he

would call into them any story that came to his attention that
had more than local news value,

6/12/64 N Boston, Massachusetts BS 44.337 ° -

On ot __File ¥

SAS JAMES J, STRATFORD mod Dote dictoted __ 0/15/64

This document contains neither secommendations nor conclusions of the FBI. It s the property of the FB! and is loaned to
your agency; it and its contents are not to bq distributed outside your agency.
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HOY stated that on Sunday, November 24, 1963,
following the assasssination of President KE4NEDY, he was
constantly on the air and spent most of the day at his
home, and recalls seeing on television OSWALD having
been chot by an unidentified man who was subsequently
identified as JACK RUBY of the Carousel Club. He stated
that his telephone nurber at his home is GReenleaf

(GR 6-7760) and that his business telephone for the
radio station that employed him is HA 4-8324,

It 48 his recollection that BILLY DEYAR who

ar =L %

was then playing at the Carousel Club at Dallas, Texas shortly

thereafter, called him on the telepnhone as he knew he would
be interested in the news story becauce he coul?l describe
what RUBY was like. He stated he recalls getiing a brief
description of RUBY from DZMAR in which DE/IAR was very
generous toward RUBY and thought he was a nice sort of
person with an odd patriotic sense of values, He stated
that he immediately telephoned his report that he received
from DEMAR to the Associated Press in Indianapolis. He
stated that he then recalled seeing DEMAR on television in
which DEMAR allezed that he believed OSWALD was in the
Carousel Club about eight days before. BEJY stated he

was 8Shockedto hear this and his immediate reaction was
that he could not understand why DEMAR had not told him
this when he had a short time previously described RUBY.
He stated he cannot understand DEMAR knowing that HOY

in this type of news and still not telling him about it.

HOY stated that he thinks that BILLY DFMAR 1is
the type of person who can be described as a "herd luck guy"
and 1s perhaps extremely naive., He stated he then called
the Assoclated Press who requested that he follow through
with DENMAR and that 1f the story of OSWALD being at the
Carousel Club was true, it would be a great development,

v g

was working for a radio station and being greatly interested "
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HOY stated he kept close to the telephone throughout
Novenmber 24, 1963, and made a great many calls from his honme |
and received many calls at his hone during the aftermoon and

of Novembter, 24, 1963. He said he could not recall
eXactly who called him and who he called, but does know that
he reached BILLY DZMAR about 1:00 p.m. and asked him Aif he
really meant what he said about having seen OSWAID. His best
recollection 18 that DZMAR replied, "CAVZ, I thiak I saw hin,
I do not forget faces.,"

HOY stated he told DEMAR that he should go into
hiding because he was in a dangerous position if, %n fact,
there was a compect beiween OSWAID and RUBY and other
members of the underworld. He told DEVAR that h2 should
immedlately contact the Dallas Police Departmant and the
Federal Bureau of Investigation or tne Secret Service and
give them full details and request their protection. He
stated subsequently during the afternoon of November 24, 1963,
he had other conversations with DEMAR., On nore than one o
Occasion he tried to reach DENMAR on the telephone, but was
unsuccessful, He stated that sometimes he believes that
this OSWALD's alleged éppearance at the Carousel Clubd
was the figment of DEMAR's imagination, and subsequently
88 a result has questioned DEMAR very closely regarding
<C. DEMAR, however, sti11l believes he saw OSWALD. He stated
that he understands that on June O, DEMAR appeared before
the Warren Committee and his version of the incident 48 that
OSWALD held up or mentioned a 8trange object. HOY states
he seriously questioned what DEMAR actually saw, _

HOY stated that the Secret Service contacted him
on the telephone on November 25, 1963, and he recalls telling
them that DZMAR was in hiding in Dallas and that he did not
know his actual whereabouts, but if DEMAR contacted him, he
would advise the Secret Service where to reach him,
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He believes that on the following day when he
did hear from DEIAR, he called the local office of the
Secret Service and fumished them with DEMAR's address,
HOY stated that he himself is extremely interested 4n
Extra Sensory Perception, but does not profess to have
any abllity at it and tells everyone, "I 2m a fake",.
He sald apparently people do not believe him, and his
act that he 1s performing now has met with good success,
He stated that he has bte2n in the entertainment field
since January and intends to give show business a try.

- HOY stated he has a background in megic, and
has some abllity as a Magician, He stated that he recalls
that on Satwrday, November 23, 1953, his Ltoss insisted
that he make a telerhone call into Dallas and attempt to
get a "Beaper" which he described as a telephone type
of recording regarding anyching of news value out of
Dallas, He recalls that in this regard he made two
telephone calls about 2:30p.m. to 3:00 p.m. in the after-
noon of November 23, 1963 to KBOX, Dallas, Texas, and that
he was unsuccessful in obtaining a "Beaper."

- HOY believes that he called Dallas, Texas,
on November 24 at about 11:45a.m. It was after DEMAR
had first called him and prior to DEMAR's statement on
television regarding OSWALD, He stated the subject
matter of OSWALD had not come up at this time. He merely
got more background on RUBY and DEMAR's observations of
what 1t was like in Dallas on this sad oocasion, He stated
he cannot remember how many telephone calls he had with
hip after this or how long this cazll was, but doubts he
talked at 11:55 a.m. for sixty minutes with BILL DEMAR.

He stated that throughout the day he was calling New York
City and Indianapolis, He stated that about 1:50 p.m.
he was in a telephone conversation with DEMAR and that
this he belleves was after DEMAR's appearance on television
at which time DEMAR mentioned OSWALD.

AN
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He belaeves that after 7:00 p.m., on Novem-

ber 24, 1963, he was talking with DEMAR a8 he was worried
about his safety and during this time he obtained more
information about RUBY and Dallas which he subsequently
used in his news contacts, He stated that he recalls also
that after 8:00 p.m. he talked to a Sergeant at the Dallas
Police Station and suggested that possidly BILLY DEMAR
needed police protection, but he does not know the Ser-
geant's name with whom he talked. He believes the officer

was not interested in what he had to say. He stated that

he was talking with MART;B!AI-IDERSON of the Associated Press

of In%;agapoliss Indlana on November 2L, 1953, end talked
o on more an one occasion and furnished to him

all of the information he was able to obtain from his
source at Dallas, Texas, which was BILLY DEMAR.

HOY stated his mind always goes back to the
first time that DEMAR talked to him on the telephone and
he 18 unable to understand why DEMAR did not at that time
tell hlm about OSWALD., He stated he questioned DEMAR
about it very carefullz and DEMAR stated, "I did not think
it was very important.

HOY stated that he considers DEMAR a reliable
person who would not invent a8 story merely for publicity.
He also recalls a Dallas newspaper calling him November 24,
and 25 and asking him questions about BILLY DEMAR, his
real name, his background and where he was., He stated
that he 18 quite certain that BILLY DEMAR took his advise
and got in touch with the Secret Service who suggested to
him he change his hotel location, but that DEMAR did not
immedliately abide by their suggestion. -

&
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j locordl, Indiana Bell Telephone Company, lvanﬂillo
Indiana, reflect the following calls made on November 24, 1963
from tolephone number GReenleaf 6-7760, which was issued to DAYV1D
B, BOY, 1400 Adams Avenue, Evansville., Calls were to be billed to
telephone number BArrison 4-8284, which was issued to radio station
WIKY, 1162 Mt. Auburn Road, IVlnlvillo, Indiana,

Call from Evansville by DAVE HOY to Dallas,
Texas, telephone number RI 7-0065 at 11:45 AN
for 47 seconds.

Call from same party to same number at 11:46 AN
for one minute.

Call at 11:55 AN from same party to same number
for sixty minutes.

Call at 1:50 PX for two minutes, fourteen seconds.

Call at 7:12 PM, person-to-person, from same |
number and billed to same number for BILL DE NAR,
Dallas telephone RI 7-0065. (Notation by Operator,
"Line busy again. ' Customer requests take line.
Emergency call.”). Call for period of two minutes,
fortythree seconds.

Call at 8:12 PN to BILL DE.MAR, name crossed out
and call changed to Police Department, Homicide,
telephone number RI 8-8711, Dallas, Texas, for a
total of four minutes.

On November 23, 1963, twvo calls, otation-to-station .

were made from radio stution 'm telephone number HArrison 4-8284,
to KBOX Kews, Dallas, Texas, telephono DI 8-6350 at 2:30 PN,
and 3:00 PN tor a total of 28 seconds and one minute respectively.

The above records are avajilable only by issuance of a
subpoena duces tecum to JOHN STREET, Manager, Indiana Bell Tele-
phone Company, 133 Northwest Fifth Btreot Bvansville, Indiana,

On_6/11/64 . Evansville, Indiapa

DL 44-1639
File s IP 44-358

by_ SA JAMES ROBERT DUVALL ":kam21 6 Dote dictated ____6/11/64

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your egency.
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yD-303 m.'l ““"

..].': Dote _June 13, 1068

{ F
» %A%ﬁmam._umi ted Press, Indianapoli : |
Indiana, advised that he recalled receiving a telephone c¢all -
—Y¥om DAVID HOY, Radio Station WIKY, Evansville, Indiana, on -
November 24, 1963. He recalled that he was working from -
noon until 6300 p.m, that Sunday and that the call came to
his attention shortly after 12:00 noon on this date. He
stated the call was probadbly collect, as 99 per cent of the
calls received by Associated Press are collect, BURGESS
recalled that HOY indicated that he had same information from
an individual by the name of DEMAR who had called him con- .
cerning OSWALD's arrest. He believed the gist of the matter
was that DEMAR believed that OSWALD participated in a memory
act which had been conducted by DEMAR at the Carousel.,
BURGESS recalls that HOY indicated that the Carousel Club at

Dallas, Texas was owned by JACK RUBY,

. BURGESS stated that he released the information on
the Associated Press Wire and that he believes it was subse-
quently used in an Assoclated Press story which was released
from Dallas shortly thereafter.,

Mr., BURGESS advised he had no further information in
his possession concerning this matter.
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On__6/11/64 o__ Indlanapolis, Indlana fil,s_ IP 44-358
b’ SA PATRICK Jo FLETCHER 217 $IYMO Date dictoted 6‘ 12{6“

This document contains neitber recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and Is loaned te
your agency; it ond its contents arg not to be distributed outside your agency.
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: i |
MARTIN ANDERSON, Associated Press, Indlanapolis, : __

o

Indiana, advised that he had never talked to DAVID HOY on
lovember 24, 1963, He stated that he knew that HOY was &

newscaster with WIKY in Bvansville, Indiana,

Mr, ANDERSON believed that in all probabllity DALE

BURGESS took the original call from HOY and that in all
probability, the call was collect as this is standard

procedure among those in the news media to do so,

ANDERSON stated that whatever information HOY had

made available to BURGESS was released by the Assocliated
Press in Indianapolis and in all probability had been used in

an Associated Press release originating from Dallas, Texas,

L
- -

m_au_.. Indiananolis, Indiana _ File#__ IP 44-358
by J-VV.REH. FLETCHER, JF 218 (M Oate dlctaud_ﬁllﬂfﬂ____"_

This document contalns neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI] and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Mr. ABE wBIHSTB_I!;_, 11028 wWestmere Circle owno "y,
operator of the Colony Club, ommerce Street, Dallas, .
was interviewed concerning the closing of his night club during
the period of mourning for the President, and he stated, as
£ollows:

D308 n" o Joded .'

P 1

On November 22, 1963, following news ©0f the assassi- |
nation of President KENNEDY, he and his brother, mgﬁwzrl- :____,,
STEIN., the owner and operator of the Theatre Lounge, 1326 *
Jackson Street, Dallas, discussed the propriety of closing

their respective clubs on November 22, 1963. At the con-
clusion of this conversation, they both decided to close their

¢clubs for that evening.

Mr. ABE WEINSTEIN stated that neither he nor his
brother, BARNEY, advertised the closing of their respective
clubs. He further stated that their clubs were re-opened on
November 23, 1963, and conducted normal business operations.
He stated that the normal business hours for both clubs were
from 8300 P.M. to approximately 1:00 A.MN.

. ';
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6/16(64 g Dallas, Texas -~  File# DL 44-1639 |

by Speciol Agent _ EDWARD DENNIS KENNEY/ds Dote dictared _6/16/64

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. ¢ o the properiy of the FB] end io joaned to
your agency; it and its costents@re aot te be distributed outside your sqeacy.
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Dete

| j "~ The records of the Chesapeake and Potomac Telephone !
Company, 030 H Street, X.VW,, Washington, D.C., indicate that .
the following toll calls charged to Washington, D.C. telephone
number DI 7-7750 were made: from Dallas, Texas, on November 22,
1963. The above telephone mumber is listed to Scripps-Howard
Newspaper Alliance, 1013 13th Street, NK.¥,, Washington, D.C,

Call ' , , Lengt)
From Call To Amount Type Time of Call
Dallas, Texas Washington $1,30 Station 9:51 p.ma. 1 minute
~Kantor D.C. Collect

Telephone - DI 7=7750

748-9711

Dallas, Texas Vashington $2.15 Btation 3:23 p.m., 3 minutes

Kantor = DC Collect 20 seconds
Telephone 347=7750
351-9072

(pay phone)

- Dallas, Texas VWashington § .80 11:43 p.m, 2 minutes
Kantor = DC Collect 14 seconds
Thlephone 347=7750

748-9711

Dallas, Texas VWashington $1.70 Station 1:52 p.m. 1 minute
Xantor - DC Collect 51 seconds
Telephone 347=7730

631-5050

5:43 p.m. 8 minutes
7 seconds

- Dallas, Texas VWashington

Kantor = DC
Telephone 347=7750
748-9711

Dallas, Texas VWashington $1.90 Station 8:50 p.m, 2 minutes
Kantor ’ DC 38 seconds

Telephone 347-7780
748-9711
On _6/15/64 o _ VWashington, P.C.  Filef_WFO 44-520

RYK :kman

by _BA WILLIAM D, CAMPBELL Dote dictated _ 6/15/64

This document contains nelither recommendations nor conclusions of the FBI. it 4s the property of the FB]l and is locaned to
your agency; it and its contents are not to be futtlbuuﬂ outside your asgency.
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WFO '44-320

Washington § .80 Station 11:46 p.m, 26 seconds
DC Collect
347-7750

Dallas, Texas
Cantor =
Telephone
748=-9711

Dallas, Texas VWashington $12.05 Station 1:02 p.m. 25 minutes
Cantor = . DC Collect .: 40 seconds
Telephone 347-7750

8315050,
extension 430

The above information is confidential and is pot to
be made public except upon the issuance of a subpoena duces
tecum issued to Mr. C, D,SCBULTZ, Manager, Chesapealk and Potomac
Telephone Company, 725 13th Street, N.¥,, Washington, D.C,
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- Records of southwestern loll Telephone Ccvmany. Dauu,
, disclose the following were subscribers to Dallas “”i

’hono nnnborl as of lovubor a2, 1963 =5

?48-9711 - ctty Hall

351-9072 "« Pay Station, Dallas Love Pield (airport)

§31-5050 - iuuana Memorial Sospital

subpoena duces tocm for production of these records
should be directed to R. A. BURROW, Chief Special Agent, south-
western Bell Telephone Company, Dallas .
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Dallas, Texas

on 6/16/64 s
MANNING C. CLEMENTS/As

by Special Agent _—— % — ¢ ————

end is Joaned o

This document contains neither recommendations nor conclusions of the F'B1. 1 o the property of the FB]
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) .

-_ {“" ,“ ::.-.' | . . :...,i :f’h*
.“~-g - Nrs. PHYLLI mm Chief Telephone Operator, Wy _

~Parkland Memorial Hogpital, advised Extension 430 (Dallas PR
“telaphone €31-5050) is and| was as of November 22, 1963, & _: '
telephone Dooth in the Emergency Room at the hospital.
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.f PRA Productios D P X ST AN 1'% .r
ldvuod vidoo tape and 16 — ﬂ.l.l tlkon by unborl of his
staff at Parkland Hospital on November 22, 1963, snd the porinﬂ
ixmediately following have been catalogued, Reels of video tape
are catalogued as "PKXT" and film as "PKP.® He said the cataloguing
of the tape and f£ilm in question discloses the following as having
been taken at Parkland Hospital:

25 minutes, 34 seconds, deep in the reel
29 minutes, 44 seconds, deed in the reel
7 minutes, 48 seconds, deep in the reel

dd 21 minutes, S seconds, deep in the rooll

20 minutes, 34 seconds, deep in the reel

2 minutes, 49 seconds, deep in the reel

4 minutes, 40 seconds, deep in the reesl

PXP-10 2 minutes, 27 seconds, deep in the reel

16 minutes, 48 seconds, deep in the reel

13 -inutol, 8$7 seconds, deep in the reel

16 minutes, 55 seconds, deep in the reel

- Zero to 27 minutes, 40 seconds, deep in the reel

® Time catailogued a8 7 minutes, 48 seconds, deep in
the reel, PKP-5 was found subsequently to be actually
4 minutu. 17 seconds, deep

- .
- .l > --.‘r
e - - .

T T ¢% Time catalogued as 21 minutes, S seconfis, deep in the reel; .

-
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by Spactal Agens _VRNNING C, Crmumwrs/esh 224 ooy, gicrerea _ /15/64
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your agency; £t end its coatentis are not te be distridbuted outside ym ageney. .

ut -
T\ | . - . . . .
e - |

L o U S e




N ""““ﬁam

"""'W Pt

- ¥i
'J . * '-':r :r-
P .' :

S ;f
PXr-$ wvas found oubuquontly to be -ctuluy 17 .- ﬁ,,;

minutes, 28 ucoudl, deep in the reel.

Ay

Nr. PRATT stated he has reviewsd the tapes in Question
on numerous occasions since November 22, 1963, He said he is
completely familiar with the physical appearance of JACK RUBY
and he has not observed RUBY'’s picture on any of the video tapes
1ms taken on November 22, 1963, He said he does not know
ANTOR and cannot, therefore, state whether SETH FANTOR'sS

ograph can be observed on the tape and film, -

nx, m'rr stated he is aware that KIVI-TV, Port Worth,
tapes and/or films

!cxu. and KIRD-TV, Dallas, Texas, also made |
st Parkiand Hospital oo Novenber 22, 1963. S
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7T mr. GRAHAM sta
tape and f£ilm taken by WFAA-TV on November

Hospital, on behalf of this station and the

Mr. GRAEAM stated he is very femiliar with the physical
appearance of JACK RUBY, that he has reviewed the tapes and film
in question on numerous occasions, and that he has not observed
RUBY's photograph on sny of the tape and £iln taken at Parkland  xmnc

business being wi
is television station,

ted he catalogued and edited all of the -
22, 1963, at Parkland

ABC television network.

¥ .

_ mr. GRAEAM stated he is not scquainted with SETH KANTOR . %" 7
and cannot, therefors, state whether KANTOR's picture appears in -
any of the tape and film, IR,
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. MANNING C. CLEMENTS/eah 240 6/15/64

by Speclal Agent T =~ o e Date dictated

This document containg nelther recommendetions nor conciusions of the rB81. N te the property of the FBIl end i» foaned e
yousr agency; it end fts contents &re act {o de distributed outside your agency. .
4 . o PRI S o T T T ‘ LR Lot W et hmm s A S e = T -4 SR

il -

-— —t = mar. . et —E—— i ——— E" me T

il = ¢ e el ke BTN EFE NPT Ty e ey - TR TR - —— ——— . W




S
\’

|

!

|

}

i

4

!

i

) £ " L ¢ 3 - - g - - . - LR ol A i wighels B R T, bl vl Y e F - PR - I M -rEEalel TR ARe AR . e T T = B0 - - =7 = s T
-- " A= " EURR EEL I W w  aea t A w B b omd e i e B b ppn e P W 1 oW qeat o - ol o O . T T eme KT W VR e el A w ,_.ﬁ_.,.-r,_.,.,-.,,,.“._.-......_qn_uh‘,q Py X e ra Lumm bl -
" - Y .
.
. Hu . . . .o - [ ] e
. . -L'.
* * - L
. ' . i .
- f 4
-
-
.
. - ea -
. 1

PD-302 Rov. 9:0-89) " W=DERAL BUREAU OF INVESTIGATIO

6/15/64

. - T '
v g - Dete
-—Fﬂ* - &F* '
) . »
i, o .
=

i
i
A ¥ T |
|
3

. -ﬂ o *

.,_:"1‘ - ™.

Ny oo
PO ‘  specisl Agent MANNING C. CLEMENTS is thoroughly femi £

" with the appsarance of JACK L, RUBY, having interviewed him on 2

December 21, 1963, and having seen hia st close range on numerous N
occasions during RUBY's trisl in Dallas, Texas, for the murder of -.
IX2 HARVEY OSWALD. SA CLEMENTS has met and conversed with SETH .

KARTOR and is familiar with his physical appearance, -

on June 12, 1964, on the premises of WFAA-TV, Dallss,

SA 'cuma reviewed 811 of the video tapes and 16 mm films xe~ '
portedly taken by the staff of WFAA-TV at Parkland Hospital, Dallas,

on Novexber 22, 1963, and during the period Lmmediately following
that deste. ' :

, | 8A CIEMENTS 4id not sees, in the tapes or films, any
person recognizable to him as JACK RUBY or SETH KANTOR.,
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by Specia! Agent . Date dictated
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.. Sa@ramento. County, Californla shed the following or=y . .. ..
,, . mations - A R gy m“u;-
w,.,‘_.ﬁ*.i S A L R . | B o 3 A
Same e e He stated that he has examined the files of his -~ - . ..
. office ooncerning a letter reportedly furnished to NANCY PERRIN __
by his office dated October 25, 1963, He located a file copy = =~

of this letter., —“The letter, which was prepared on letterhead _*"{'";--7:;1- Ak
stationery of the District Attorney, 8acramento County, e e

1
}
:
' 204, Court House, 8acramento lhl Cahrgmﬁ_ reads as followss R ;
s

-
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Cyoaw L %po WHOM IT MAY CONCERNS - - e eelome

._.a o "commencing July 12, 1963, and subsequent thereto, o
-7 this office had occasion to use the services of Nancy = "< -
Perrin in the matter of investigating and prosecuting

s an abortion case. Nancy Perrin gave the utmost coop- . =~ . .

eration to this office and the Oaskland Police Depart- "~ - o
B - ment in the processing of this case and was very R
* : conclusion, Nancy Perrin used excellent judgment in

L conducting her phase of the investigation and handled -

“mfro .. . herself in the manner of an experienced investigator, . .. i
rxzrzy - She was & very effective witness on behalf of the .. =
cx 000 prosecution,

T "Based upon the above, it is the impression of
S the undersigned that Nancy Perrin has the qualifications
and desire to be a success in the investigative field

instrumental in bringing the matter to a successful - - S §

wherever her services can be used,

y e jg;w.;:“ | (;‘th' | -
e e o e/ oscAR AXKISTLE =
TSR T D FChaé puty District Attormn T
U7 Mp, PUGLIA stated that NANCY!PERRIN assisted his N
- office during 1963 in the investigation of a criminal case
" 7" 4nvolving oonspiracy to oommit abortion, He explained that CJLL—
"~ PERRIN had voluntarily reported having been in contact with on o
- _EDWARD Qaﬁﬁuwgm) at Oakland, California, and that DRUMMOND L
~ was apparently Involved in an abortion racket. | o
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